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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

11ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 22ας-04-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (Γρίβα Ιωάννα): Γρίβα Ιωάννα, παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή;  

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Παρών. 
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Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου;  

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Επομένως έχουμε απαρτία να ξεκινήσουμε. Και ο Δήμαρχος παρών. 

Έχετε ανακοινώσεις;  

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Όχι, δεν έχω κάτι εγώ. 

Πρόεδρος: Ωραία. Εσείς κύριε  Δημητριάδη; Κάποιος άλλος έχει κάποια ανακοίνωση; 

Παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, καταρχήν θέλω να πω για τις ζωντανές μεταδόσεις. Τώρα 

με βλέπετε και εγώ κάνω πάλι ζωντανή μετάδοση από τη δική μου, το δικό μου 

προφίλ στο facebook.  Εεε γιατί, θα ξέρετε όλοι και έχετε δει ότι υπάρχουν τεχνικά 

προβλήματα στη μετάδοση που κάνει ο Δήμος.  Επομένως δεν ξέρω, αυτό θα πρέπει 

να διορθωθεί.  Πέρα από αυτό, αλλά μπορεί και να είναι συναφές.  Εξακολουθείτε 

μετά από τέσσερεις μήνες και κάνετε με παράτυπο τρόπο την τη μετάδοση. Δηλαδή, 

εγώ έχω ξαναπεί εδώ ότι, στον πρώτο μήνα, πρώτη, δεύτερη, τρίτη συνεδρίαση έχει 

χαθεί.  Φροντίστε να καλύψετε νομότυπα, όλες τις διαδικασίες που γίνονται. Θα έχετε 

από εμάς περίοδο χάριτος. Δεν σας μάλωσα, ούτε έκανα κάποια καταγγελία.  Μετά 

από τέσσερεις μήνες, δεν είναι δυνατόν, να γίνεται η μετάδοση ερασιτεχνικά,  χωρίς 

ανάθεση, με μαύρη εργασία.   

Θέλω να θυμίσω ότι, όταν εμφανίστηκε πρώτη φορά, πριν ενάμιση χρόνο, άνθρωπος 

του Δήμου, συμβεβλημένος να κάνει τη μετάδοση   εδώ, την πρώτη μέρα ο κύριος 

Κουτουζής ή ο κύριος Γκιων, δεν θυμάμαι, ρώτησαν κατευθείαν ποιος είναι και γιατί 

είναι εδώ.  Εμείς, έχουμε περιμένει περίπου δέκα συνεδριάσεις, περιμένοντας και 

ελπίζοντας, όχι να φύγει ο άνθρωπος που είναι εδώ, καμία σχέση. Ο άνθρωπος, 

προφανώς θα είναι ο συνεργάτης σας, πρέπει να το κάνετε νόμιμα.  Κι αν ήταν νόμιμα 
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και αμειβόταν, μπορεί να είχε και κάποια άλλα μέσα ξέρω γω, για να το κάνει 

καλύτερα.  Και τρίτον και άλλος ένας λόγος αναξιοπιστίας, που αυτό δεν έχει να κάνει 

με το τεχνικό κομμάτι, το συμβατικό. Είναι ότι οι μεταδόσεις που κάνουν, που γίνονται 

από τη σελίδα του Δήμου, μετά εξαφανίζονται, δεν ξέρω που βρίσκονται, δεν ξέρω 

αν βρίσκονται κάπου, μάλλον πουθενά δεν  βρίσκονται.  Μου έκανε εντύπωση ότι, 

την προηγούμενη εβδομάδα που υπήρχε μία συνεδρίαση, η οποία προκάλεσε και 

συζητήσεις στην κοινωνία, μετά εξαφανίστηκε από τη σελίδα του Δήμου, δεν μπορεί 

να τη βρει κανείς.  Ούτε τα σχόλια που υπήρχαν, τα σχόλια  παρά τα όσα είχατε πει, 

εξακολουθούν να υπάρχουν σχόλια, τα οποία είναι, κάθε άλλο από την ενότητα που 

ευαγγελίζεστε και θέλετε να διαφυλάξετε και υπάρχουν στο profile, στη σελίδα του 

Δήμου.  Τέλος πάντων, θα είναι το τελευταίο που έχω να πω.  Αλλά ποιος και για 

ποιο λόγο και με ποιανού ευθύνη αποφασίζεται, με άλφα γιώτα, ποιος αποφασίζει 

μάλλον ότι, μια συνεδρίαση θα διαγραφεί και δεν θα υπάρχει σαν αρχείο κάπου.  

Επομένως εγώ, επειδή θέλω να υπάρχουν οι συνεδριάσεις σε αρχείο, αναγκάζομαι 

και κάνω τις μεταδόσεις, μένουνε για κάποιο διάστημα, τις κρατάει το  facebook. Αλλά 

πρέπει, να μπω εγώ στη διαδικασία, να φυλάω σε μια ιστοσελίδα όλες τις 

συνεδριάσεις του Δήμου;     

Δεν νομίζω, πρέπει να το κάνετε εσείς.  Οπότε εν πάση περιπτώσει, εφόσον όλα αυτά 

τα κάνετε σωστά, εννοείται ότι, εγώ όπως είχα πει και στην αρχή προτιμάω να  

υπάρχει ένα μέσο επίσημο, με μια σωστή κάμερα, να μην έχω εγώ το νου μου εδώ 

πέρα να πατάω τα κουμπάκια  και να γίνεται έτσι.  

Και όποιος θέλει να σχολιάζει, σχολιάζει εκεί. Να γίνεται κι εκεί μια δημόσια συζήτηση, 

αν γίνεται.  Εν πάση περιπτώσει, δεν έχω να κάνω κάποια ερώτηση. Αλλά πλέον έχω 

να πω ότι, ναι να σταματήσει αυτό, παρακαλώ πάρα πολύ, με τη μαύρη εργασία.  Και 

τη δεύτερη παρατήρηση που έχω να κάνω, δεν έχω κάτι άλλο να πω σήμερα, είναι 

ότι μάλλον υπάρχει και κάτι άλλο αντίστοιχο.   

Εκεί, θέλω να κάνω ερώτηση στον κύριο Κουτουζή. Εχθές κάποιος άνθρωπος, ο 

οποίος δεν ξέρω ποιος είναι, ένας με μούσια, αυτή ήταν η περιγραφή της κόρης μου, 

πήγε στην παιδική χαρά 09:00, έδιωξε τα παιδιά, κλείδωσε και είπε, με εντολή 

Δημάρχου πρέπει να βγείτε έξω. Δεν γίνονται αυτά κύριε Κουτουζή. Καταρχήν εγώ 

απ’ ότι θυμάμαι, υπάλληλος του Δήμου με μούσια δεν υπάρχει. Δεν ξέρω ποιος ήταν, 

ο άνθρωπος ήταν ευγενέστατος, δεν ήταν, δεν φόβισε κανέναν.  Ήταν πειστικός ότι 
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ήταν εκ μέρους σας.  Αν δεν ήταν, είναι σοβαρό θέμα. Σημαίνει ότι, έχουμε κάποιον 

που παρενοχλεί παιδιά στην παιδική χαρά. Αν ήταν, σημαίνει ότι ένας με μούσια, για 

λογαριασμό σας, χωρίς να είναι υπάλληλος του Δήμου ή κάτι άλλο, κάνει δουλειές για 

λογαριασμό του Δήμου. Δεύτερο φαινόμενο μαύρης εργασίας. Και επιπλέον και 

άσπρη εργασία να ήταν,  ας πούμε ότι είχατε έναν επιστάτη για τις παιδικές χαρές, 

έναν δημοτικό υπάλληλο. Οι παιδικές χαρές για να κλειδώσουν … συμφωνώ ίσως να 

κλειδώνουν το βράδυ. Αν είναι  να παίρνουμε, να ψηφίζουμε κάποιους κανονισμούς, 

πρέπει να τους ψηφίζουμε. Δεν είμαστε στο  Κουτουζιστάν,  με εντολή Δημάρχου, να 

γίνονται τέτοιες κινήσεις.  Είμαστε σε μία… σε ένα Δήμο, που έχει θεσμούς.  Και με 

την εισήγηση σας και την πλειοψηφία σας και πολλές φορές και με τη δική μας 

σύμφωνη γνώμη, μπορούμε να συμφωνήσουμε να βάζουμε κανόνες και για τις 

παιδικές χαρές και όπου αλλού.  Αλλά όχι έτσι, κύριε Κουτουζή. Και αν θέλετε να μου 

απαντήσετε, γιατί δεν έχω κάτι άλλο να περιμένω  απάντηση. Αν ήταν εκ μέρους σας 

ή αν πρέπει να ειδοποιήσουμε την αστυνομία ή αν πρέπει να φοβηθώ εγώ, ότι πήγε 

στην κόρη μου ένας άσχετος άνθρωπος.  Και  εσείς να φοβηθείτε, γιατί ο  άνθρωπος  

αυτός ο άσχετος, επικαλέστηκε την εντολή Δημάρχου. 

Πρόεδρος: Γίνατε κατανοητός. Κύριε Δήμαρχε. 

κ. Δημητριάδης: Εε δεν είναι πράγματα αυτά. Έχουμε πολύ μεγάλη ανοχή και 

υπομονή.  Περιμένουμε, αλλά δεν γίνεται μετά από τέσσερεις μήνες να υπάρχουν 

τέτοια φαινόμενα και για τα δύο που αναφέρθηκα.  

Πρόεδρος: Το λόγο σας. 

Δήμαρχος: Εντάξει, εγώ είχα πει να μην κάνω κανένα σχόλιο αλλά πρέπει να 

απαντήσω. Εντάξει κύριε Δημητριάδη, εντάξει, κατά κύριο επάγγελμα εισαγγελέας 

είστε, καταγγελίες κάνετε. Εγώ δεν θα καταγγείλω κανέναν, ούτε θα ανατρέξω εννέα 

χρόνια πριν, όπου είχατε στο Δημαρχείο μέσα, ακούστε δεν θα πω ονόματα, γιατί 

είμαστε όλοι πατριώτες, ανθρώπους εθελοντές και καλά κάνατε.  Έτσι κι εμείς, έχουμε 

αγαπημένους φίλους και εθελοντές για τον Πόρο. Καταλάβατε;  Ο κύριος Λογοθέτης, 

είναι εθελοντής μέχρι στιγμής.  Θα του γίνει ό,τι πρέπει σε λίγες μέρες και θα είναι 

νόμιμος. Ούτε δράκους έχουμε στον Πόρο.  Εμείς βρήκαμε την παιδική χαρά να είναι 

ανοιχτή και να μπαινοβγαίνουνε μέσα τα μηχανάκια να κάνουνε σούζες. Και 

φροντίσαμε, βρήκαμε έναν άνθρωπο ο οποίος μας βοηθάει, εθελοντής, έχει όνομα 
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και επώνυμο. ούτε με μούσια και καραφλός.  Κατά τα άλλα, είπατε ότι ήταν και 

ευγενής βέβαια… 

κ. Δημητριάδης: Είπα ότι ήταν  ευγενής.  

Δήμαρχος:… Μια καρότο, μία μαστίγιο,  είναι η τακτική σας αυτή. 

Εγώ θα το πω, για να ακουστεί στον κόσμο.  Είναι ένας Ποριώτης, οικογενειάρχης, ο 

οποίος αναλαμβάνει την ευθύνη να ανοίγει και να κλείνει τις παιδικές χαρές. 

κ. Δημητριάδης: Πώς το αναλαμβάνει;  Δεν είναι το λιτρίβι σας, είναι ο Δήμος, πως 

τον… 

Δήμαρχος: Ναι είναι ο Δήμος, με εθελοντική εργασία, με εντολή δική μου. Αν είναι 

παράνομο,  πηγαίντε με  στον  εισαγγελέα.  Εγώ τις παιδικές χαρές, με τη δύση του 

ηλίου, όπως λέει η νομοθεσία, θα τις κλείνουμε.  

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. 

Δήμαρχος:  Εντάξει; Κι επειδή ξέρετε ότι, ο Δήμος δεν έχει υπάλληλο, που να 

ασχολείται με τις παιδικές χαρές, υπάρχει αυτός ο άνθρωπος που έχει όνομα και 

επώνυμο  και τον ξέρετε, θα σας τον πούνε… 

κ. Δημητριάδης: Δεν τον ξέρω… θέλετε να το πείτε κιόλας; 

Δήμαρχος: Λοιπόν, λέγετε Μανιάτης Στέλιος. 

κ. Δημητριάδης: Ο Στέλιος, ωραία, πολύ ωραία. 

Δήμαρχος:  Και του έχω δώσει  εγώ,  εθελοντικά να ανοίγει και να κλείνει τις παιδικές 

χαρές των παιδιών.  Είναι πιο ασφαλές αυτό κύριε Δημητριάδη.   

κ. Δημητριάδης: Όχι δεν είναι, γιατί μπορεί να πάει αύριο ένας άλλος  και να κάνει 

την ίδια  δουλειά.  

Δήμαρχος:  Δεν πειράζει, δεν θα πάει άλλος, όσο είμαστε εμείς δεν θα πάει άλλος, 

μην ανησυχείτε. 

κ. Δημητριάδης: Τι θα κάνετε κύριε Κουτουζή, θα είστε παντού;  
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Δήμαρχος: Αλλά εντάξει, η καταγγελία είναι στο αίμα σας, καλά κάνετε.  Εγώ το λέω 

για να ενημερωθεί το κοινό. 

......... 

Μιλάει κάποιος  από τους συμβούλους και απευθύνεται στον Δήμαρχο, εκτός 

μικροφώνου. Δεν είναι δυνατόν να απομαγνητοφωνηθεί.  

……… 

Δήμαρχος: Μα όχι, γιατί παίρνει το λόγο και λέει κύριε Κουτουζή και κάνει το 

δάχτυλο. Εγώ, δεν το έχω κάνει σε κανέναν το δάχτυλο έτσι… 

……… 

Ακούγονται ομιλίες από συμβούλους, εκτός μικροφώνου, που δεν μπορούν να 

καταγραφούν καθαρά. 

……… 

Πρόεδρος: Να παίρνουμε το λόγο. 

Δήμαρχος:…  Σέβομαι τους πάντες.  Εντάξει;  Τίποτε άλλο. 

κ. Δημητριάδης: Εάν έχω το λόγο, κύριε Πρόεδρε;  

Πρόεδρος: Ορίστε. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν. Άλλο ένα ψέμα, από τα εκατοντάδες του κυρίου Κουτουζή. 

Αναφέρεστε στην ιδιαιτέρα γραμματέα μου, την κυρία Ανδρεάδη… 

Δήμαρχος:  Όχι, μη λέτε λόγια… 

κ. Δημητριάδης: Όχι, λέω εγώ… 

Δήμαρχος:  Εσείς  τα λέτε τα λόγια… 

κ. Δημητριάδης: Εσείς είπατε για … και ονοματίσατε εσείς…(ο κ. Δημητριάδης μιλάει 

ταυτόχρονα με τον Δήμαρχο και δεν ακούγονται καθαρά). 

Δήμαρχος:  Εγώ δεν λέω λόγια.  Καλά κάνατε είπα,  είμαστε πατριώτες… εντάξει;..  

Εσείς τα λέτε. 
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κ. Δημητριάδης:  Ή δεν ξέρετε και πρέπει να σας πω λοιπόν ότι, σύμφωνα με το 

νόμο, να το μάθει και ο κύριος Λογοθέτης, που εσείς είπατε το όνομά του λοιπόν, του 

Τάκη Λογοθέτη. Επιτρέπεται από το νόμο, οι δήμαρχοι να έχουνε και άμισθους 

συνεργάτες. Δύο αν δεν κάνω λάθος στην περίπτωσή μας.  Και μπορείτε, να ορίσετε 

αν θέλετε, τον  κύριο Λογοθέτη άμισθο συνεργάτη και να είναι νόμιμος.  Όπως είχα  

κάνει εγώ, με την κυρία Ανδρεάδη και την είχα και στο ΙΚΑ κιόλας, κύριε Κουτουζή και 

το ξέρετε. Εμένα λοιπόν…  

Δήμαρχος:… Να πω ονόματα. 

κ. Δημητριάδης:… Εμένα λοιπόν, όταν ήμουν Δήμαρχος εννέα χρόνια, δεν θα βρείτε 

άτομο να ήτανε παράτυπα... Σαν να είναι ο σουλτάνος, που είπα και ονομάτισα και 

έβαλα έναν άνθρωπο εθελοντή, να πηγαίνει να κάνει μια δουλειά του Δήμου, δεν θα 

βρείτε.  Θα βρείτε, πάντα να είναι νομότυπα.  Ακόμα και ο εθελοντισμός… 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη, αυτούς που βάζατε… 

κ. Δημητριάδης: Αφήστε με να τελειώσω… 

Πρόεδρος: Ένας, ένας… 

κ. Δημητριάδης: Αφήστε με να τελειώσω… 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, αφήστε να τελειώσει… 

κ. Δημητριάδης: …(ο κ. Δημητριάδης μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται 

καθαρά). 

Δήμαρχος:… Στο απαγορευτικό ήταν νόμιμοι, με μαύρη εργασία;  Με εικοσάρικα  

από εσάς; 

κ. Δημητριάδης: Νομιμότατοι… 

Δήμαρχος: Τους εξαγοράζατε, με μαύρη εργασία;  

κ. Δημητριάδης: Κύριε Κουτουζή ήταν νομιμότατοι. 

Δήμαρχος: Ποιοι; Αυτοί της καθαριότητας…; Οι υπάλληλοι…; 

κ. Δημητριάδης: Ήταν νομιμότατοι… 



13 
 

Δήμαρχος: Μα σας παρακαλώ τώρα. Μην διαστρεβλώνετε τα πράγματα. 

κ. Δημητριάδης: Αν θέλετε να σας πω πώς γίνεται, αν θέλετε βοήθεια να το μάθετε, 

να σας πω, ελάτε να σας πω. Το παράτυπο είπα, σε έναν άνθρωπο να πηγαίνει  στην 

παιδική χαρά, είναι επικίνδυνο κύριε Κουτουζή. Θα πάει και ένας άλλος και δεν θα 

είναι ο αγαπητός μας, ο Στέλιος. Που αφού μου λέτε ότι είναι ο Στέλιος εγώ  

καθησυχάζομαι, δεν έχω πρόβλημα κανένα.  Και είναι πολύ κατάλληλος να το κάνει 

αυτό και είναι και καλός και με τα παιδάκια. Αλλά, πρέπει να έχει μια επισημότητα.  

Αυτή που λέτε κι ήτανε και νομότυπη και είχε και ένα γιλέκο του Δήμου και υπήρχε 

και απόφαση Δημάρχου, για να τους ορίσει και ήτανε νόμιμο.  Βάλτε και εσείς νόμιμα 

έναν εθελοντή,  όπου θέλετε ή εδώ αν θέλει να είναι δωρεάν ο κύριος Λογοθέτης και 

να το κάνετε σωστά. Διαφορετικά, εδώ μέσα δεν είναι επικίνδυνος να μας κάνει κάτι 

ο κύριος  Λογοθέτης, το πολύ - πολύ να μην γίνεται  πολύ καλά η μετάδοση, γιατί δεν 

έχει πόρους.  Στη παιδική χαρά όμως,  είναι επικίνδυνο κύριε  Κουτουζή, να λέτε από 

το μικρόφωνο ότι είμαι Δήμαρχος και είπα σε όποιον γουστάρω, να πηγαίνει να 

κλειδώνει.  Δηλαδή, ήμαρτον.   

Και τα περί καταγγελιών, μπορείτε να καταλάβετε σίγουρα τη διαφορά ότι, το να 

μιλάω εδώ και δεν θα με φιμώσετε,  ούτε στο facebook θα με φιμώσετε. 

Πρόεδρος:… Παραπάνω (χρόνο)… σας δίνω επαρκώς.. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, για τον κύριο Κουτουζή μιλάω.. 

Πρόεδρος: Όχι, γενικώς λέω… 

κ. Δημητριάδης: Το να παίρνω το λόγο, στην ώρα που έχει ο επικεφαλής  

μειοψηφίας, για να απευθυνθώ στο Δήμαρχο, το βαφτίζει καταγγελία. Καταλαβαίνετε 

όλοι ότι αρχίζει και γίνεται τρομακτικό. Δηλαδή να μην μιλάω για να μην λέει ο 

Δήμαρχος ότι καταγγέλλω.  

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Αν θα κάνω καταγγελία στον εισαγγελέα, που είπατε θα είναι άλλο 

πράγμα και αν θα χρειαστεί ποτέ να κάνω και ελπίζω να μην χρειαστεί,  θα υπάρχει  

σοβαρός λόγος. 

 Πρόεδρος: Ωραία, ας προχωρήσουμε. 
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κ. Δημητριάδης: Είναι τελείως άλλο πράγμα η καταγγελία… 

Πρόεδρος:  Είστε κατανοητός. 

κ. Δημητριάδης: …Και τελείως άλλο πράγμα, η ανακοίνωση και η επερώτηση, κύριε 

Δήμαρχε. 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε στα θέματα. Θα έρθει σε τρία λεπτάκια  ο κύριος 

Μουτζουβής. Αν θέλετε να αφήσουμε λίγο το πρώτο θέμα και να προχωρήσουμε στο 

δεύτερο, γιατί θα το εισηγηθεί  ο κύριος Μουτζουβής.  

 

ΘΕΜΑ 2ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ, 

ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟΥ ΠΛΑΙΣΙΟΥ ΔΡΑΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ  ΓΙΑ ΤΟ 

2024 

Πρόεδρος: Πάμε λοιπόν στο δεύτερο θέμα, «έγκριση υποχρεωτικής αναμόρφωσης, 

ολοκληρωμένου πλαισίου δράσης Δήμου Πόρου  για το 2024», το εισηγείται ο κύριος 

Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης: Ναι, ολοκληρωμένο πρόγραμμα δράσης.  Η Δημοτική Επιτροπή 

εισηγείται, στο Δημοτικό Συμβούλιο, το σχέδιο της πρώτης, υποχρεωτικής 

αναμόρφωσης του ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης ΟΠΔ,  από δω και πέρα  

ή Στοιχειοθεσία. Αυτό είναι ψηφισμένο ομόφωνα, από την Δημοτική Επιτροπή. 

κ. Δημητριάδης:  Εμείς συμφωνούμε, δεν έχουμε αντίρρηση. 

Πρόεδρος: Ωραία. Υπάρχει κανένα σχόλιο ή να ψηφίσουμε; Ωραία. Επομένως, για 

το δεύτερο θέμα. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 
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κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το δεύτερο.1 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΡΙΜΗΝΙΑΙΑΣ ΕΚΘΕΣΗΣ, ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 1ΟΥ ΤΡΙΜΗΝΟΥ 2024 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα: Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης, εκτέλεσης προϋπολογισμού 

του Δήμου Πόρου για το πρώτο τρίμηνο του  ‘24. Το εισηγείται  ο κύριος Κανατσίδης  

 κ. Κανατσίδης: Ξανά εδώ η Δημοτική Επιτροπή, υποβάλλει στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, την τριμηνιαία έκθεση εκτέλεσης προϋπολογισμού του Δήμου, του 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 51/2024 και ΑΔΑ: 955ΣΩΞΝ-957  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/955%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-957
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πρώτου τριμήνου του ’24, σύμφωνα με τα στοιχεία που έθεσε υπόψη της η Διεύθυνση 

Οικονομικών Υπηρεσιών.  Κι εδώ το  θέμα, έχει ψηφιστεί ομόφωνα, από την Δημοτική 

Επιτροπή. 

Πρόεδρος:  Θα  προχωρήσουμε σε ψήφιση; Ωραία.  

κ. Δημητριάδης:  Συμφωνούμε κι εμείς. 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα.  

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Ναι. 
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Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Το τρίτο ομόφωνα.2 

 

ΘΕΜΑ 4ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΠΟΘΕΣΗ ΑΓΩΓΗΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

Πρόεδρος: Τέταρτο. Καθορισμός αμοιβής, πληρεξούσιου δικηγόρου, για την 

υπόθεση αγωγής υπαλλήλων του Δήμου Πόρου.  Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, η δεύτερη αγωγή που μας έχουν κάνει στο Δήμο.  Η  δεύτερη ας 

πούμε, για δεύτερη φορά, οι υπόλοιποι υπάλληλοι, οι οποίοι είναι οι μόνιμοι που 

έχουν σύμβαση Δημοσίου Δικαίου. Και έχει καθοριστεί η δικάσιμος, η οποία θα γίνει 

στο… θα γίνει στις 24/05/24 στο  Διοικητικό Πρωτοδικείο Πειραιώς.  

 Έτσι αναθέσαμε στο δικηγορικό γραφείο, του κυρίου Χατζηγιαννάκη και συνεργατών, 

για την υποστήριξη της υποθέσεως, με αμοιβή η οποία καθορίστηκε στις 570, στα 

576,60€ συν ΦΠΑ. 

Πρόεδρος:  Τελειώσατε; 

Δήμαρχος: Ναι, βέβαια. 

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια απορία; 

κ. Δημητριάδης:  Όχι, απλώς θέλω να επισημάνω, εμείς φυσικά θα το ψηφίσουμε. 

Ότι παρακαλούμε,  να τεθεί υπόψιν του δικηγόρου η αλληλογραφία, το δελτίο τύπου  

που είχε εκδώσει ο Δήμος, μετά την κοινοποίηση των  αγωγών και μια… και κάθε 

σχετικό έγγραφο, που είχα κάνει εγώ για την υπόθεση.  

Επίσης θεωρώ, οπωσδήποτε,  ότι πρέπει να εισηγηθεί το γραφείο προμηθειών τη 

γνώμη του, να την γνωστοποιήσει στο δικηγόρο.  Πιθανότατα αυτά που λέω είναι 

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 52/2024 και ΑΔΑ: 63ΜΛΩΞΝ-Σ6Θ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/63%CE%9C%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A36%CE%98
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αυτονόητα και θα γίνουν ούτως ή άλλως. Απλώς το επισημαίνω για να 

καταγραφούν… 

Πρόεδρος: Προσήλθε ο κύριος Μουτζουβής. 

κ. Δημητριάδης:… γιατί αν το γραφείο προμηθειών, εκφράσει τη γνώμη του 

εγγράφως για την υπόθεση και τεθεί υπόψη του δικηγόρου και η πτυχή που είχα 

αναλύσει εγώ, σε δελτίο τύπου που είχε βγει τελευταίες μέρες του 2023, θεωρώ ότι ο 

Δήμος, έχει πάρα πολύ σοβαρές πιθανότητες, να κερδίσει εύκολα αυτή την αγωγή. 

Πρόεδρος: Ωραία. Να ψηφίσουμε λοιπόν. 

 Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 
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κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα  το τέταρτο.3 

 

ΘΕΜΑ 5ο: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗ 

ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ 

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ ΧΩΡΟΥ Ο.Τ. 382 ΤΟΥ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΟΥ 

ΠΟΡΟΥ ΤΡΟΙΖΗΝΙΑΣ» 

Πρόεδρος: Το πέμπτο. Εξέταση αιτήματος αναδόχου, περί χορήγηση παράτασης 

εκτέλεσης του έργου, διαμόρφωση ελεύθερου χώρου του οικοδομικού τετραγώνου 

382, του πολεοδομικού σχεδίου Πόρου Τροιζηνίας. Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι,  είναι το έργο που εκτελείται στο οικοδομικό τετράγωνο 382, είναι 

συγκεκριμένα νοτίως του Λυκείου.  Και εκεί ο εργολάβος και με υποδείξεις της 

επίβλεψης, ζητάει τετράμηνη παράταση, ούτως ώστε να αποψιλώσει ότι κακοτεχνία 

είχε κάνει το προηγούμενο διάστημα, να αλλάξει εργολάβο, υπεργολάβο, για να 

μπορέσει να προχωρήσει αυτή τη φορά αυτό το έργο και να παραληφθεί, γιατί έτσι 

δεν παραλαμβάνεται. Είχε γίνει μια πολύ κακή εκτέλεσή, του  70% περίπου, του 

έργου. Και έτσι αποφασίσαμε, εισηγούμαι μάλλον, να πάρει ο εργολάβος την 

τετράμηνη αυτή  παράταση, ούτως ώστε να μπορέσει να το διορθώσει, όπως με τις 

υποδείξεις που έχει δεχτεί.  

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποιο σχόλιο, σχετικά με αυτό το θέμα; Πηγαίνει εδώ, μη μου 

πείτε  ότι πηγαίνει σε άλλο πηγαίνει φορέα, στο Δημοτικό Συμβούλιο  έρχεται. 

κ. Δημητριάδης: Ποιο λέτε, το θέμα;  

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 53/2024 και ΑΔΑ: 94ΕΥΩΞΝ-ΡΧΡ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/94%CE%95%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A1%CE%A7%CE%A1
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Πρόεδρος: Ναι. Πείτε μου.  

κ. Δημητριάδης: Λέτε το θέμα, λόγω αρμοδιότητας; Όχι,  όχι. Ναι δεν έχω θέμα. Έχω 

να πω ότι, η εισήγηση και τα επισυναπτόμενα έγγραφα  και μάλιστα  τα έγγραφα που 

έχουν τεθεί υπόψη μας μέσα στο φάκελο, προκύπτει αποκλειστική υπαιτιότητα του 

εργολάβου.  Και νομίζω και ο κύριος Δήμαρχος δεν είπε κάτι πολύ διαφορετικό.  

Βέβαια, δεν το είπατε ρητά αυτό. Γιατί εκεί κύριοι σύμβουλοι, είναι όλο το παιχνίδι. 

Προφανώς χρειάζεται παράταση το έργο, οπωσδήποτε, για να τελειώσει.  Θέλουμε 

να τελειώσει όλοι και να παραδοθεί. Να τελειώσει. Το ζήτημα ποιο είναι όμως; Πώς 

δίδεται η παράταση;  Δίδεται με από κοινού ανάληψη ευθύνης, ότι φταίμε και εμείς;   

Εγώ βλέπω ένα έγγραφο, το οποίο υπάρχει μέσα στην εισήγηση,  από αυτά που 

πήραμε.  Που είναι έγγραφο της επίβλεψης και είναι μιάμιση σελίδα με κακοτεχνίες.  

Μιλάει για αποκλειστική ευθύνη του εργολάβου αυτό εδώ το έγγραφο.  Και μιλάει για 

απροθυμία,  ασυνέπεια,  απειθαρχία, ξέρω γω αν θέλετε να το πούμε έτσι, του 

εργολάβου, να τηρεί τις οδηγίες και τη μελέτη.   

Και ενώ εμείς έχουμε αυτά υπόψη μας,  εισηγείται ο Δήμαρχος,  να ψηφίσουμε ότι 

φταίει και ο Δήμος για αυτό και έτσι να μην πάρει ποινικές ρήτρες ο εργολάβος. Ο 

εργολάβος πρέπει οπωσδήποτε να πάρει ποινικές ρήτρες. Είναι κατάφορη 

παραβίαση του νόμου, μη εφαρμογή της νομοθεσίας το να ψηφίσουμε την εισήγηση 

ως έχει, αναγνωρίζοντας την υπαιτιότητα στο Δήμο. Και εγώ θα, προφανώς αν 

παραμείνει έτσι η εισήγηση, εμείς θα ψηφίσουμε όχι. Και όχι μόνο αυτό,  αλλά πρέπει 

να διαφυλάξουμε τα συμφέροντα του Δήμου. Και επιφυλασσόμαστε αν πρέπει να 

κάνουμε και άλλη ενέργεια, αν πάει έτσι η απόφαση. Δεν ξέρω αν θα κάνουμε και 

ποια θα είναι αυτή.  Έχω να προτείνω, να διαφοροποιηθεί. Να ψηφίσουμε την 

παράταση, αλλά χωρίς αναθεώρηση χρονοδιαγράμματος και με επιβολή ποινικών 

ρητρών  σε βάρος του εργολάβου. Γιατί αυτό είναι το σωστό. Αν δεν κάνουμε αυτό 

θα είναι σκάνδαλο και δεν θα έχει την ψήφο μας. 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη, αυτό τον εργολάβο εσείς τον ανακαλύψατε και του 

αναθέσατε, ούτε καν διαγωνισμό δεν κάνατε. Κι εμείς προσπαθούμε να 

συμμαζέψουμε το χώρο, που είναι  τόσο καιρό στα μαύρα του τα χάλια, πάνω 

ακριβώς από το σχολείο. Και μας καλείτε ότι έχουμε και υπαιτιότητα και προφανώς 

υπαινίσσεστε και δόλο.  
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κ. Δημητριάδης: Εσείς λέτε ότι έχετε δόλο... 

Δήμαρχος: Αντί να κάνετε διαφανείς διαδικασίες…  

κ. Δημητριάδης:… (μιλάει  ταυτόχρονα με τον Δήμαρχο και δεν ακούγονται καθαρά). 

Δήμαρχος: Ξέρω τι είπατε… αλλά αντί να κάνετε  διαφανείς διαδικασίες και με την 

βιασύνη της προεκλογικής περιόδου, κάνατε μια ανάθεση τυφλή σε ένα κακό 

εργολάβο.  Και τον έχετε χαρακτηρίσει και εσείς κακό.  Εμείς δεν θα κάτσουμε να 

κυνηγήσουμε τις μάγισσες τις δικές σας.  Εμείς θέλουμε να γίνει το έργο, του δίνουμε 

μια ευκαιρία ,για να για να αποδοθεί ο χώρος  στο κοινό  

κ. Δημητριάδης:  Και να πληρωθεί κανονικά παρά τις κακοτεχνίες… 

Δήμαρχος: Όταν  τις διορθώσει ναι.   

κ. Δημητριάδης: Θα πληρωθεί κανονικά. 

Δήμαρχος: Ναι, γιατί εσείς τον βρήκατε.  

κ. Δημητριάδης:  Λοιπόν, αν έχω το λόγο  κυρία Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Τον έχετε. 

κ. Δημητριάδης:   Ως συνήθως ο Δήμαρχος… λέει ψέματα, ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Πάλι ψέματα λέω;.. 

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως κύριε Κουτουζή, λέτε ψέματα… Όταν θα σταματήσετε να 

λέτε. Άμα  δεν θέλετε να λέω, ότι λέτε ψέματα,  να μην λέτε. 

Δήμαρχος:   Λοιπόν, τον έχετε πει κακό εργολάβο 300 φορές. 

κ. Δημητριάδης:  Κάναμε δύο φορές διαγωνισμό, από το 2022.  Ααα ναι, τώρα ναι…. 

Ναι κύριε Κουτουζή, κάναμε δύο φορές διαγωνισμό… 

Δήμαρχος: Και πήρατε έναν κακό εργολάβο, με ανάθεση.  Το έχετε πει εσείς, …  με 

δική σας υπαιτιότητα… 

κ. Δημητριάδης:  Μετά από δύο φορές διαγωνισμό, μετά από τις δύο φορές 

διαγωνισμό που κάναμε, δύο φορές και βγήκε άγονος. Ο νόμος, δίνει σαν μοναδική 

δυνατότητα, για να μπορεί να εκτελεστεί ένα έργο, την ανάθεση του έργου με 
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διαπραγμάτευση. Ο εργολάβος αυτός λοιπόν, στον πρώτο διαγωνισμό ο οποίος 

ακυρώθηκε, για διαδικαστικό λάθος του μηχανογραφικού συστήματος, όχι του Δήμου, 

είχε κάνει μια προσφορά και ήταν ο μόνος που ενδιαφέρθηκε. Είχε προϋπηρεσία, έχει 

φτιάξει τους εξωτερικούς χώρους στο ίδρυμα Νιάρχος. Και απευθυνθήκαμε στον ίδιο 

λοιπόν και κάναμε τη διαδικασία μέσω της διαπραγμάτευσης και του κάναμε ανάθεση. 

Όταν ξεκίνησε το έργο, έχω πει εδώ μέσα επανειλημμένα, όταν ήμουνα Δήμαρχος, 

ότι ήτανε ιδιαίτερα ασυνεπής, πρέπει να τιμωρηθεί για την ασυνέπεια του.  Αφού 

φύγαμε εμείς από δημοτική αρχή, βλέπω ότι στις  15/2,  υπάρχει  ένα έγγραφο στο 

οποίο η επίβλεψη αναφέρει και κακοτεχνίες. Σε μένα δεν είχαν τεθεί αυτές, δεν 

υπήρχε τέτοια διαπίστωση. Κάποια στιγμή γίνανε και κακοτεχνίες, δεν το αμφισβητώ 

καθόλου. Και τα δύο θέματα είναι υπαιτιότητα του. Και λέω, ότι αφού είναι υπαιτιότητα 

του, για ποιο λόγο να θέλει κανείς εδώ μέσα, να αναγνωρίσουμε εμείς που ψηφίζουμε, 

ότι φταίει και ο Δήμος για αυτά;  Έτσι κι αλλιώς θα του δώσουμε την παράταση, έτσι 

και αλλιώς είναι υποχρεωμένος να το τελειώσει και αν δεν το τελειώσει θα έχει 

τεράστια προβλήματα. Κι εγώ λέω να του βάλουμε ποινικές ρήτρες και να μην 

αναγνωρίσουμε υπαιτιότητα που δεν έχει ο Δήμος.  Γιατί, εσείς λέτε, ότι δεν έχει ο 

Δήμος υπαιτιότητα.  Γιατί την ώρα που λέτε ότι ο Δήμος δεν έχει υπαιτιότητα, το να 

λέτε να αναγνωρίσουμε υπαιτιότητα, με αυτή την απόφαση είναι παράνομο, είναι 

σκάνδαλο. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, να ρωτήσω κάτι; 

κ. Δημητριάδης:  Είναι σκάνδαλο, αυτό λέω. Θα πάμε και στο επόμενο θέμα.  

Εάν είχατε πει, πάμε και στο επόμενο θέμα, στο επόμενο θέμα μοιάζει η υπόθεση 

πάλι δεν έχουμε χαρτιά. Εκεί όμως, λέει μόνος του ο εισηγητής, ότι ο Δήμος θέλει την 

καθυστέρηση, για να αργήσει λίγο η ασφαλτόστρωση να ταιριάξει καλύτερα με το 

έργο του βιολογικού.  Άρα, εκεί έχει πράγματι υπαιτιότητα ο Δήμος κι εκεί δεν 

μπορούμε… δεν μιλάω για σκάνδαλο… εκεί προφανώς δεν υπάρχει αντίφαση.  Εδώ 

υπάρχει αντίφαση… 

Πρόεδρος: Να ρωτήσω κάτι; Διαβάζοντας λίγο την εισήγηση πάλι, λέει με την 

απόφαση παράτασης επιμερίζεται πάντοτε η ευθύνη για την καθυστέρηση, αλλιώς 

νοείται ως οφειλόμενη αποκλειστικά στον ανάδοχο.  Αυτό λέτε εσείς τώρα. 

κ. Δημητριάδης:  Ακριβώς, είναι δύο περιπτώσεις 
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Πρόεδρος: Σε περίπτωση, λέει, έγκρισης παράτασης χωρίς αναθεώρηση, που αυτό 

κάνουμε τώρα… 

κ. Δημητριάδης: Μπράβο. 

Πρόεδρος:… Για το σύνολο των υπολειπόμενων εργασιών του έργου…..  

επιβάλλονται ποινικές ρήτρες, ανεξάρτητα από την έγκριση της παράτασης αυτής. 

κ. Δημητριάδης:  Ακριβώς. Εγώ λέω ότι αυτό πρέπει να γίνει, είναι υποχρεωτικό από 

το νόμο, αλλιώς παρανομούμε… 

Πρόεδρος: Όχι, αφού λέει ανεξάρτητα από την έγκριση, δηλαδή και να πάρει  την 

παράταση… 

κ. Δημητριάδης:… Θέλεις  την παράταση για να συνεχίσει, χωρίς αναθεώρηση 

χρονοδιαγράμματος…. 

Πρόεδρος: Ναι… 

κ. Δημητριάδης: … Με επιβολή ποινικών ρητρών. 

Πρόεδρος:… Επιβάλλονται οι ποινικές ρήτρες. Δεν χρειάζεται αναθεώρηση για να 

επιμεριστεί η ευθύνη, αυτό λέω. 

Δήμαρχος: Εμείς σήμερα δεν ψηφίζουμε για τις ποινικές ρήτρες, ψηφίζουμε για την 

παράταση. 

Πρόεδρος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Παράταση με συνυπαιτιότητα και αναθεώρηση του 

χρονοδιαγράμματος, σημαίνει όχι ποινικές ρήτρες. Είναι ξεκάθαρο, είναι δύο 

περιπτώσεις.  Ή η μία ή η άλλη. 

Πρόεδρος: Αφού λέει ότι, ακόμα και χωρίς αναθεώρηση, εάν προχωρήσουμε σε 

ψήφιση της παράτασης του έργου, δεν μας παίρνει το δικαίωμα των ποινικών 

ρητρών. 

κ. Δημητριάδης:  Έπρεπε να είναι, στην απόφαση στη σημερινή, αυτό. 

Δήμαρχος: Δεν έπρεπε,  γιατί έπρεπε; 
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κ. Δημητριάδης:  Έτσι έπρεπε  κύριε Κουτουζή. 

Δήμαρχος: Δεν έπρεπε κύριε, εμείς κρίναμε ότι δεν έπρεπε. 

κ. Δημητριάδης:  Όχι κρίνατε.  Εσείς, φέρνετε αυτούσια,  την εισήγηση της τεχνικής 

υπηρεσίας, η οποία με τη σειρά της,  παίρνει αυτούσια την εισήγησή της  ΤΥΝΔΚ. 

Δήμαρχος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης:  Η ΤΥΝΔΚ, σε τρεις γραμμές, λέει,  κάντε κανονικά την παράταση 

με αναθεώρηση χρονοδιαγράμματος, σαν να φταίει ο Δήμος. Και μάλιστα αυτό δεν 

μας το  δείχνετε εμάς. 

Δήμαρχος: Δεν λέει αυτό. Λέει άλλο, το διάβασε η κυρία  Γρίβα.   

κ. Δημητριάδης: Μα  εσείς το είπατε μόνοι σας, πριν που το  διαβάσατε το είπατε. 

Δήμαρχος:  Είπε ότι εμείς επιφυλασσόμεθα… 

κ. Δημητριάδης:… Δεν υπάρχει στην απόφαση αυτό… 

Πρόεδρος: Ναι, αλλά δεν χάνουμε το δικαίωμα, εάν μεθαύριο έρθουμε… 

Δήμαρχος:… Δεν χάνουμε το δικαίωμα.  Ακούστε να δείτε, εμείς δεχόμαστε την 

εισήγηση της ΤΥΝΔΚ… 

κ. Δημητριάδης:  Κακώς. 

Δήμαρχος: Για σας.  

κ. Δημητριάδης:   Ναι, τι; Για ποιον, για άλλον; 

Δήμαρχος: Εμείς, θέλουμε η ΤΥΔΝΚ να λειτουργήσει όπως λειτουργεί, σε αυτό το 

εργάκι. Υποδεικνύει να  γίνει το ορθό. Και να μη μείνει ένα έργο ανεκτέλεστο, για 3-4 

χρόνια. 

κ. Δημητριάδης:  Καμία σχέση. 

Δήμαρχος:  Καλά, εσείς το λέτε αυτό. 



25 
 

κ. Δημητριάδης:   Γιατί, με το να κάνουμε την παράταση με επιβολή ποινικής ρήτρας 

και  θα εκτελεστεί το έργο, γιατί ο εργολάβος αλλιώς θα βρει τον  μπελά του και θα 

έχει και ποινική ρήτρα στην πλάτη. 

Δήμαρχος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:  Και το χρονικό διάστημα το ίδιο. Γιατί πέραν της παράτασης που 

δίνουμε, αυτός  ήδη έχει διάστημα τεσσάρων μηνών οριακής προθεσμίας, πέραν της 

παράτασης.  Εάν δηλαδή, σήμερα δίνουμε μέχρι 4/8, έχει από την τσέπη του εκ των 

πραγμάτων, άλλους τέσσερεις μήνες οριακή προθεσμία.  Έτσι κι αλλιώς και χωρίς 

παράταση. 

Δήμαρχος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει. Θα φτάσει  μέχρι το Δεκέμβριο, θα κάνει  κακοτεχνίες, δεν 

θα σας ακούει  και δεν θα του βάλουμε και ποινική ρήτρα; 

Πρόεδρος: Ναι, αλλά έχουμε το δικαίωμα, εάν καθυστερήσει, να τη βάλουμε την 

ποινική ρήτρα. 

κ. Δημητριάδης:  Όχι, όχι.  Σήμερα έπρεπε να γίνει αυτό, κατά την ψήφιση της 

παράτασης. 

Δήμαρχος: Εντάξει κύριε Δημητριάδη, αυτό είναι θέμα και διαχείρισης των 

εργολαβιών, της πολιτικής, γενικά.  Εμείς, είναι η πρώτη, άσχημη, επαφή που έχουμε, 

ας πούμε, με ανάδοχο και αποφασίσαμε να εμπιστευτούμε την ΤΥΝΔΚ, την τεχνική 

υπηρεσία και να το πάμε έτσι… 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία. 

Δήμαρχος: Θα δούμε, αν  δικαιωθούμε ή όχι. 

κ. Δημητριάδης:  Τι αν δικαιωθείτε;  Θα πληρώσει παραπάνω ο Δήμος, ενώ θα 

μπορούσε να επιβάλλει ποινικές ρήτρες. 

Δήμαρχος: Πώς θα πληρώσει παραπάνω; 

κ. Δημητριάδης:  Θα μπορούσε να επιβάλλει, να εξοικονομήσει κάποια χρήματα, 

από την επιβολή ποινικής ρήτρας. 
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Δήμαρχος: Έτσι λέτε εσείς. 

κ. Δημητριάδης:  Μα έτσι λέει ο νόμος… και έτσι λέω εγώ, ναι. 

Δήμαρχος:  Πόσες ποινικές ρήτρες πήρατε και εσείς στο παρελθόν… 

κ. Δημητριάδης:  Εσείς τώρα λοιπόν, όπως λέτε,  είναι η πρώτη σας φορά που έτυχε 

αυτό.  Εμάς μας είχε τύχει πέντε, έξι, εφτά φορές, γιατί σε όλα τα έργα κάτι τέτοια 

γίνονται, με παρατάσεις και λοιπά.  Και όποτε… έχετε δίκιο ότι η ΤΥΝΔΚ κατά κανόνα, 

αν όχι πάντα, εισηγείται αυτό. Ποτέ δεν εισηγείται, την επιβολή ποινικών ρητρών. 

Όταν εγώ ήμουνα Δήμαρχος, δεν δεχόμαστε την εισήγησή της ΤΥΝΔΚ σε αυτές τις 

περιπτώσεις.  Και λέγαμε είτε να επιβάλουμε ποινική ρήτρα.  Σε άλλες περιπτώσεις, 

είπαμε να κηρύξουμε και κηρύξαμε έκπτωτο εργολάβο.  Και σε άλλη περίπτωση είχε 

εισηγηθεί η ΤΥΔΝΚ και η τεχνική υπηρεσία του Δήμου, για το έργο του Αγίου 

Κωνσταντίνου, να γίνει παραλαβή, χωρίς καμία παρατήρηση σε βάρος του 

εργολάβου. Και την ίδια στιγμή ξεκολλούσαν οι πέτρες.  Και ήρθαμε εδώ στο Δημοτικό 

Συμβούλιο  και εμείς απορρίψαμε την εισήγηση της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου 

και του ΤΥΝΔΚ.  Και με  απόφαση δημοτικού συμβουλίου, έλεγε ότι όχι ευθύνεται ο 

εργολάβος για να αποκαταστήσει τις πέτρες και τις αποκατέστησε βέβαια.  Έτσι… 

Πρόεδρος: Ωραία… 

κ. Δημητριάδης: … Φυσικά, γιατί δεν έχει άλλες επιλογές ο εργολάβος. 

Πρόεδρος: Εντάξει, έγινε κατανοητό, καταλάβαμε, ωραία…  Να ψηφίσουμε λοιπόν. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 
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κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Όχι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Όχι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία το πέμπτο.4 

 

ΘΕΜΑ 6ο: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗΣ 

ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΒΕΛΤΙΩΣΗΣ ΟΔΙΚΗΣ 

ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ  ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ»  

Πρόεδρος:  Το έκτος θέμα.  Εξέταση αιτήματος αναδόχου, περί χορήγησης 

παράτασης εκτέλεσης, του έργου βελτίωσης οδικής ασφάλειας  Δήμου Πόρου.  Το 

εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 54/2024 και ΑΔΑ: ΨΔ5ΕΩΞΝ-ΠΔΛ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%945%CE%95%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A0%CE%94%CE%9B
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Δήμαρχος: Ναι, είναι αυτό που προείπε ο κύριος Δημητριάδης.   Εισηγούμαστε να 

δοθεί παράταση, για το έργο της ασφαλτόστρωσης. Διότι, παρότι, έχει εκτελεστεί 

περίπου το 50% του έργου, υπαιτιότητα του Δήμου, όπως χαρακτηριστικά είπε. Εγώ 

δεν θα το έλεγα, αλλά θα το δεχτώ. Δεν είναι υπαιτιότητα, είναι ανάγκη.  Διότι θα 

εκτελεστεί το έργο του βιολογικού, καθώς επίσης και υπογειοποίηση του καλωδίου 

του ΔΕΔΔΗΕ. Οπότε δεν πρέπει να ρίξουμε ασφαλτικά και μετά να τα 

ξανασκάψουμε.  Αυτά που η γινόντουσαν πριν χρόνια  και λέγαμε τη μια μέρα 

σκάβουμε και την άλλη χαλάμε.  Γι αυτό προτείνω να δοθεί η παράταση, έως τις 5/10 

του 2024.  

κ. Δημητριάδης:  Έχω το λόγο; 

Πρόεδρος:  Βεβαίως, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Όπως είπα και πριν εμείς δεν θα ψηφίσουμε όχι, θα 

ψηφίσουμε  όμως λευκό.  Γιατί;  Εγώ δέχομαι όπως το είπατε, δηλαδή δεν είναι θέμα 

υπαιτιότητας ή ανάγκης. Όπως το είπατε, είναι ανάγκη να καθυστερήσει λίγο το 

έργο.  Από  τη στιγμή που το ζητάμε εμείς και το λέτε βεβαίως και δεν μπορεί να 

επιβαρύνει …  να πούμε ότι φταίει μόνο εργολάβος για την καθυστέρηση και για την 

παράταση.  Όμως,  πάλι δεν μας έχει δεν έχουμε δει μες στην εισήγηση το αίτημα του 

εργολάβου.  Εμείς δεν το ξέρουμε, εσείς το ξέρετε, εμείς δεν το ξέρουμε, δεν το έχουμε 

διαβάσει, δεν έχουμε δει το έγγραφο της ΤΥΝΔΚ, που συμφωνεί με τους λόγους.  Και 

δεν έχουμε δει κιόλας, που όπως ισχυρίζεται ο Δήμαρχος και γράφει η 

εισήγηση,  αυτό το έργο πρέπει να καθυστερήσει,  για να περάσει πρώτα, να γίνει ένα 

άλλο έργο του Δήμου, ας πούμε του βιολογικού.   

Αν σταθούμε σε αυτό που είπε τώρα ο Δήμαρχος, που ήταν ένα ακόμα ψέμα, η 

υπογειοποίηση του καλωδίου του ΔΕΔΔΗΕ,  θα έπρεπε να πούμε κατευθείαν,  ότι 

λέτε ψέματα, δεν ισχύει ούτε καν αυτή η δικαιολογία.  Γιατί το έργο της οδικής 

ασφάλειας, δεν  γίνεται στο δρόμο του Νεωρίου όπου θα περάσει υπογειοποίηση του 

ΔΕΔΔΗΕ, γίνεται αλλού.  

Δηλαδή,  θα μπορούσε στην ίδια  εισήγηση,  να μην είχε διανθίσει ο Δήμαρχος τα 

λόγια του, με αυτό το ψέμα και να έμενε μόνο στο ζήτημα του βιολογικού.  Όπου και 

πάλι, χωρίς να έχουμε δει πουθενά συγκεκριμένα τα σημεία ή να τα πει ποιά είναι. 

Εμείς τον πιστεύουμε για το βιολογικό. Και το ξέρω και εγώ ότι 
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είναι  λογικό.  Ενδεχομένως  σε κάποια σημεία,  ίσως, ίσως το κομμάτι προς το 

Σειρήνα αν δεν κάνω, στο  Μοναστήρι που είναι και τα δύο έργα.  Και προφανώς 

πρέπει να προηγηθεί ο βιολογικός και μετά να γίνει η ασφαλτόστρωση. 

Συμφωνούμε.  Θα ήταν καλό και από άποψη σεβασμού και από άποψη  ορθότητας 

και πληρότητας της εισήγησης, να μας είχατε δείξει  αυτά τα έγγραφα.   

Και επειδή εκ των πραγμάτων,  ο  Δήμαρχος λέει ψέματα όταν μιλάει, θα ήταν καλό 

να μην …  Γιατί χρειαζόταν να πείτε για το ΔΕΔΔΗΕ;  Δεν θα γίνει κύριε Κουτουζή.   Το 

έργο οδικής ασφάλειας, δεν αφορά το κομμάτι Κανάλι με Νεώριο.  Είναι άλλο,  τελείως 

άλλο.   

Κατά τα άλλα θα συμφωνούσαμε, παρότι δεν μας στείλατε τα χαρτιά και τα λοιπά.  Και 

πάλι δεν θα πούμε όχι,  θα πούμε λευκό.  Ώστε να μπορείτε …  θα ψηφίσουμε λευκό, 

ώστε μπας και τυχόν σε επόμενες φορές, αν θέλετε να έχετε και ομοφωνία να μας 

σέβεστε, με το να μας δίνετε τα έγγραφα, τα οποία επικαλείται η εισήγηση.  Και να 

μην καθόμαστε να συζητάμε, τώρα για λεπτομέρειες, που μπορούμε να τις 

αμφισβητούμε εμείς και  να συζητάμε χωρίς λόγο. 

Πρόεδρος:  Ωραία, εντάξει.  Να ψηφίσουμε.  

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 
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Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Λευκό. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Λευκό. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Λευκό. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Όχι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Λευκό. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία.  

κ. Δημητριάδης:  Κυρία Πρόεδρε, για αυτό και για το προηγούμενο, όσα είπαμε τα 

έχουμε εγγράφως.  

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΩΤΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ 

ΝΠΔΔ Δ.Λ.Τ. ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024 

Πρόεδρος:  Ωραία. Να επανέλθουμε και στο πρώτο θέμα, που είναι η έγκριση της 

πρώτης υποχρεωτικής αναμόρφωσης για το Λιμενικό Ταμείο, του προϋπολογισμού 

του Λιμενικού Ταμείου.  Το εισηγείται ο κύριος  Μουτζουβής.   

κ. Μουτσουβής:  Καλησπέρα σας, συγγνώμη και πάλι για την καθυστέρηση. Αλλά 

είχα ένα προσωπικό πρόβλημα και έπρεπε να είμαι στην Αθήνα, εχθές το βράδυ. 

Πρόκειται για την υποχρεωτική αναμόρφωση και των δήμων και των νομικών 

προσώπων Δημοσίου Δικαίου,  μέχρι τα τέλη Φεβρουαρίου, κατ’ έτος.  Στην 
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αναμόρφωση αυτή λάβαμε υπόψην,  την απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου,  του 

προηγούμενου Διοικητικού Συμβουλίου, την  1/12 του 2023. Η οποία επικυρώθηκε, 

με την 1241 από 7/2 του ‘24,  απόφαση του Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης. 

Τον  πίνακα εσόδων, εξόδων των επιχορηγήσεων,  κατά το μέρος που δεν έχουν 

εκτελεστεί εν όλο ή εν μέρη.  Τον πίνακα της ομάδας εσόδων, την διαμόρφωση των 

οφειλών των παρελθουσών χρήσεων έως  31/12 του ΄23, τη διαμόρφωση του 

χρηματικού υπολοίπου,  την 31/12  του ́ 23, τη λήψη χρηματοδότησης από την ένταξη 

πράξης, έργα αρμοδιότητας ΔΛΤ, με κωδικό ΟΠΣ 5221046, του 

Τομεακού  προγράμματος ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ  του ΥΝΑΠ, «Ανάπτυξη Υποδομών και 

Λιμενικών Υποδομών»,  είναι ένα έργο που έχουμε πάρει γύρω στα 120 χιλιάρικα, 

για την ανακατασκευή και αναβάθμιση  προβλητών. Αποδοχή χρηματοδότησης, από 

την ένταξη της πράξης,  έργα αρμοδιότητας του ΔΛΤ Πόρου…  συγνώμη,  είναι αυτό 

που σας είπα τώρα. Και τις ανάγκες των υπηρεσιών του ΔΛΤ,  όπως διαμορφώθηκαν. 

Οι  πίνακες,  δεν ξέρω αν τους έχετε δει ή αν θέλετε να τους αναλύσουμε,  νομίζω ότι 

… και  ζητούμε την έγκρισή τους. 

Πρόεδρος: Ευχαριστούμε κύριε Μουτζουβή.  

κ. Μουτζουβής: Ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος: Έχετε κάτι να σχολιάσετε, για το πρώτο θέμα; 

κ. Δημητριάδης: Ναι, δύο σχόλια. Βλέπουμε ότι έχουν  μπει στην αναμόρφωση, νέοι 

κωδικοί εξόδων. Αξιοποιούνται έσοδα και πηγές χρηματοδότησης. 

Μάλιστα,  εξασφαλισμένα και από την προηγούμενη περίοδο.  Και ελπίζουμε ότι, αυτά 

τώρα που αναμορφώνονται  και μπαίνουν σαν κωδικοί, να υλοποιηθούν κιόλας. Θα 

συμφωνήσουμε βέβαια,  θα το ψηφίσουμε. 

Ένα μικρό σχόλιο.  Δεν αφορά,  δεν αφορά πάλι, δεν έχει καμία σχέση με το Λιμενικό 

Ταμείο. Ο κωδικός των δικηγόρων διπλασιάζεται και εκεί. Από 7.000 γίνεται 

14.000.   Όπως διπλασιάσατε,  στην πρώτη σας αναμόρφωση  και τον κωδικό των 

δικηγόρων,  στον προϋπολογισμό του Δήμου. Για την ιστορία το λέω, γιατί όποτε 

είχαμε θέματα για δικηγόρους  μας παίρνατε τα αυτιά, μας είχατε πρήξει,  μας είχατε 

πρήξει κυριολεκτικά.  Εσείς  και ο κύριος Γκιων με τα έξοδα για τους δικηγόρους. Και 

όταν έλεγα εγώ ότι χρειάζονται,  κάνεις διαχείριση και φυσικά χρειάζεται δικηγόρος, 

για πάρα πολλούς λόγους, νομικές συμβουλές και κυρίως δίκες. Μιλούσατε για 
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ιδεολόγους, για δωρεάν… Δηλαδή το ότι είχαμε ακούσει… Κάθε φορά… Δεν θα πω 

άλλα,  ο κόσμος τα θυμάται. Εσείς λοιπόν και στο Λιμενικό Ταμείο και στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, τα διπλασιάζεται και πολύ καλά κάνετε, εφόσον χρειάζονται. Αλλά εγώ 

δεν είμαι λαϊκιστής, να πω γιατί το κάνετε… 

Δήμαρχος:  Κοιτάξτε κύριε Δημητριάδη … 

κ. Δημητριάδης: Λέω ακριβώς αυτό και λέω μπράβο. 

Δήμαρχος:  Ακούστε… 

κ. Δημητριάδης: Κάντε λίγο μία αυτοκριτική, όχι εσείς δεν ήσασταν…  για τις… για 

όλα αυτά, τα εκτός τόπου και χρόνου που λέγατε,  όταν ήσασταν έξω από το χορό… 

Δήμαρχος: Είναι αυτό το πρώτο, που θα συμφωνήσω μαζί σας σήμερα.  

κ. Δημητριάδης:  Α,  πάλι καλά… 

Δήμαρχος: Έχετε δίκιο σε αυτό. Γιατί ο Δήμος έχει μία δυναμική, δεν είναι 

στατικός.  Αυτά βρήκαμε, αυτά συνεχίζουμε, μέχρι σιγά-σιγά, να τα μειώσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Μάλιστα…  

Δήμαρχος:  Δεν φταίμε εμείς, που υπάλληλοι  έχουν κάνει, ας πούμε, με μήνυση στο 

Δήμο. Και ζητάνε 200-300 χιλιάδες… Εσείς φταίτε … Εγώ δεν θα αφήσω το Δήμο…. 

κ. Δημητριάδης:  Μην το λέτε αυτό, θα το πάρουν και θα το πάνε στο δικαστήριο 

κύριε Κουτουζή. 

Πρόεδρος: Μη μιλάτε, θα πάρετε το λόγο και θα επανέλθετε αν θέλετε. 

Δήμαρχος: Ακούστε, ακούστε… 

κ. Δημητριάδης: … Δεν φταίω εγώ, φταίει ο Δήμος…  Θα το πάνε στο δικαστήριο… 

Δήμαρχος: Περιμένετε, περιμένετε…  

κ. Δημητριάδης:…  Θα το πάνε στο δικαστήριο…θέλετε να κερδίσουν; Λέτε ότι φταίω 

εγώ;  

Δήμαρχος: Κάνανε αγωγή.  
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κ. Δημητριάδης:… Αυτοί φταίνε, κύριε Κουτουζή …  

Πρόεδρος:  Θα σας τον ξαναδώσω το λόγο… 

κ. Δημητριάδης: Είστε Δήμαρχος, δεν είστε ο δικηγόρος των υπαλλήλων … είστε 

Δήμαρχος… 

Δήμαρχος: Θα το πει το δικαστήριο αυτό…  

Πρόεδρος: Μην κάνετε διάλογο, θα τον πάρετε το λόγο, θα σας τον δώσω ξανά. 

κ. Δημητριάδης: Μην τα λέτε αυτά, μην τα λέτε αυτά, θα το πάρουν και θα …   

Δήμαρχος: Θα το δείτε στα επόμενα χρόνια, εμείς  θα πηγαίνουμε στα δικαστήρια 

και θα χαλάμε λεφτά για σοβαρούς λόγους, που θα φέρουνε όφελος. Δεν θα 

πηγαίνουμε για ψύλλου πήδημα. Όπως είπατε σε ένα από τα προηγούμενα 

θέματα,   να τον κάνουμε έκπτωτο και να πάμε στα δικαστήρια. Όχι. Θα του δώσουμε 

μία ανοχή,  για να μην πάμε στα δικαστήρια, να γίνει το έργο. Καταλάβατε;  Αυτό 

μειώνει τους δικηγόρους,  στο επόμενο διάστημα. Αυτά βρήκαμε από εσάς, αυτά 

συνεχίζουμε.  

Πρόεδρος: Κύριε Μουτζουβή, θέλετε κάτι να πείτε;  Αα με συγχωρείτε, νόμιζα ότι κάτι 

θέλατε.  

κ. Δημητριάδης: Δεν είπα, φυσικά δεν είπα να τον κάνουμε έκπτωτο εν προκειμένω 

στην προηγούμενη περίπτωση, είπα να έχει ποινική ρήτρα. Αλλά, ακόμα και 

όταν κάνεις κάποιον έκπτωτο, για ένα έργο που είναι εκατομμυρίων και το διακύβευμα 

είναι εκατομμύρια, προφανώς και συμφέρει. Και όπως θα έκανες και για την 

περιουσία τη δική σου, όταν έχεις αντιδικία εκατομμυρίων ή εκατοντάδων χιλιάδων, 

πληρώνεις το δικηγόρο και με λίγες χιλιάδες ευρώ, λύνεις διαφορές εκατοντάδων 

χιλιάδων ευρώ. 

Πρόεδρος: Ωραία, εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Και  πολλές περιπτώσεις τις δημιουργήσαμε εμείς για να πάμε στο 

Συμβούλιο Επικρατείας. Για τα ιχθυοτροφεία, καλή ώρα. 

Πρόεδρος: Εντάξει κύριε Δημητριάδη. Να ψηφίσουμε… 



34 
 

κ. Δημητριάδης: Για το Γαλατά καλή ώρα, πήγαμε εμείς. Και όταν μας κάνουν 

αγωγές ή μηνύσεις κάποιοι,  πάλι πρέπει να ορίσουμε δικηγόρο. 

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Δεν είπατε κάτι,  κύριε Κουτουζή. 

Πρόεδρος: Να πάμε… 

κ. Δημητριάδης: Καλώς ήρθατε,  ξαναλέω άλλη μία φορά, στον πλανήτη Γη  και στην 

πραγματικότητα. 

Πρόεδρος: Ωραία,  να πάμε για να ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το πρώτο.5 Ευχαριστώ πολύ.  Λύεται η συνεδρίαση.  

         

 

 

 

 

 

 

 

  

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 50/2024 και ΑΔΑ: 9ΡΘΣΩΞΝ-ΓΣΟ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A1%CE%98%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%93%CE%A3%CE%9F
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 11ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 22ας 

Απριλίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους6 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

Απούσα 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

Απών 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

Προσήλθε στο 4ο θέμα 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

                                            
6 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

Απούσα 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

1
1

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

50/2024 Έγκριση 1ης υποχρεωτικής αναμόρφωσης ΝΠΔΔ Δ.Λ.Τ. Δήμου Πόρου έτους 2024.                       

(9/2024 ΑΔΣ Δ.Λ.Τ.). 

ΑΔΑ: 9ΡΘΣΩΞΝ-ΓΣΟ  

51/2024 Έγκριση υποχρεωτικής αναμόρφωσης Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης (Ο.Π.Δ.) 

Δήμου Πόρου έτους 2024. 

ΑΔΑ: 955ΣΩΞΝ-957  

52/2024  Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου 1ου τριμήνου 

2024. 

ΑΔΑ: 63ΜΛΩΞΝ-Σ6Θ  

53/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου (Υπόθεση αγωγής υπαλλήλων Δήμου Πόρου). ΑΔΑ: 94ΕΥΩΞΝ-ΡΧΡ  

54/2024 Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης παράτασης εκτέλεσης του έργου 

«ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ ΧΩΡΟΥ Ο.Τ 382 ΤΟΥ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΟΥ 

ΠΟΡΟΥ ΤΡΟΙΖΗΝΙΑΣ» 

ΑΔΑ: ΨΔ5ΕΩΞΝ-ΠΔΛ  

55/2024 Εξέταση αιτήματος περί χορήγησης παράτασης του έργου: «ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΟΔΙΚΗΣ 

ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

ΑΔΑ: 90Υ0ΩΞΝ-8Β7  

 

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A1%CE%98%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%93%CE%A3%CE%9F
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/955%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-957
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/63%CE%9C%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A36%CE%98
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/94%CE%95%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A1%CE%A7%CE%A1
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%945%CE%95%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A0%CE%94%CE%9B
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/90%CE%A50%CE%A9%CE%9E%CE%9D-8%CE%927

